
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 13.09.2022 19.30-21.30 
 

Deltagere: Rasmus, Morten, Peter, Thomas, Hans Erik, Simon og Jesper 

Afbud:  Dan 

 

Dagsorden Referat 

1) Opfølgning fra sidst (JF) (15 min) 

• Bane 1 

• Legeplads 

• Vaskerum 

• Hjemmeside?  

• Stafet for livet 

Bane 1: 

• Vores udfordringer med bane 1 er nævnt i Ribe Ugeavis. 
Der er god respons i det lokale, også i det lokalpolitiske. 

• Det skal behandles politisk i indeværende måned. 
 
Legeplads: 

• Der afventes fortsat byggetilladelse, forventes modtaget 15/9-22 
(udløb af høring dags dato). 

• Hvis alt går vel, etableres legepladsen i indeværende år. 

• Der planlægges at søge Danske Bank i Ribes fond som tilskud til 
legepladsen. PS har bolden. 

 
Vaskerum: 

• Der arbejdes på møde med tegninger af rum og der er modtaget 
tilbud på maskiner 

• Fortsat et fællesprojekt med Ribe-Esbjerg HH, RHK og RFC. 
 
Hjemmeside: 

• Vi planlægger at ajourføre hjemmesiden på nuværende platform via 
Klub CMS. 

• MM har bolden for at se på muligheder. 

• Den budgetterede udgift kan derfor sløjfes 
 
Stafet for livet: 

• Afholdt Stafet for livet 10.09-11.09 på Vittenbergskolen med stor 
succes. 

• Stor ros til Susanne Nørgaard og Heidi Thomsen! 

2) Status Sport/sportsudvalg (TSF / MM) (15 
min) 

• Generel status 

• Pigefodbold 

• Fællesarrangement 

Generel status: 

• Der afholdes først sportsudvalgsmøde næste uge. 

• Der ses ind i trænersituationen på Herre senior, hvor der forventes et 
par skift efter vinter. 

• Der er udfordringer med at finde forældredommere til U11 A-hold. 
Vi fastholder, at det skal være forældredommere, hvilket gerne skal 
italesættes fra U8, således forældrene løbende får erfaringer. 

 
Pigefodbold: 

• Der skal være en fast koordinator for pigefodbold. Sportsudvalget har 
bolden 

• Vi er hoppet ud af Esbjerg Kommunes pigefodboldsprojekt i efteråret, 
men vil overveje igen til foråret 

 
Fællesarrangement: 

• Der arbejdes på fællesarrangement en tirsdag i efteråret for senior + 



 

 

U19 i forlængelse af træning. 

3) Økonomi (Hans Erik) (30 min) 

• Perioderegnskab 

• Efterårskontingent + Restancer 
(Peter) 

Perioderegnskab: 

• Gennemgang af perioderegnskab pr. 10.09.22 

• Vi budgetterer fortsat med 0 med stigende indtægter primært på 
tulipanfest og kontingenter, mens omkostning til lokale og sport er 
steget væsentligt. 

 
Efterårskontingent: 

• Der er afsendt opkrævning for efterårskontingentet 01.09.22 med en 
reminder 12.09.22, til medlemmerne, der endnu ikke havde betalt. 

• Aktuelt er der 53 medlemmer, der mangler betaling (heraf 2 restancer 
fra foråret) 

• Mandag den 19.09.22 kontaktes træner/leder angående restancer på 
de enkelte hold. PS har bolden. 

4) Status sponsor (20 min) (Dan) 

• Møde Sportmaster 

• Fyrværkerisalg 

• DBU julekalender 

Møde Sportsmaster: 

• DR og RK har afholdt møde med Sportsmaster for at blive sat ind i de 
gældende aftaler omkring aftaler og økonomi  

• Der bestilles vinterjakker til alle træner/ledere, der træner i 
vinterhalvåret. DR arbejder med at få aftalt en sponsor på jakkerne. 
Budgetteret omkostning hertil bliver ca. 25-30.000 

• Der arbejdes stadig med at lave en RBK Online shop via 
sportsmasters hjemmeside. 

 
Fyrværkerisalg 

• Tilbud til RBK omkring uddeling af flyers ifm. fyrværkerisalg. 
Udkast til kontrakt er modtaget 

• Det bliver et tilbud til U15 piger og drenge, hvor den enkelte afdeling 
deler den faste indtægt. Tilbuddet er fuldstændig frivilligt for 
afdelingerne, om de ønsker at deltage. 

• Dette år bliver et pilotprojekt 
 
DBU Julekalender 

• En afdeling har fået tilbudt muligheden for at sælge DBU 
Julekalender. 
Afdelingen har selv bolden og aftalen er som sædvanlig 50% til 
afdelingen og 50% til RBK 

5) Status materialer mm. (10 min) (Rasmus) Nye net er isat målene. 

6) Afslutningsfest (15 min) 

• Generelt 

• Invitationer + link 

• Hvem tager bolden herfra? 

• Invitation laves. MM har bolden 

• Tilmeldingslink skal åbnes. JF snakker med Niels Rosendahl 
Sendes til MM (for invitaitonen) 

• Bestilling af mad + borddækning hos RFC. TSF undersøger 

• Budgettet udgør 20.000 

• Der er foreslået livemusik, men vi ønsker at fastholde DJ løsningen, 
for at sikre musik hele aftenen + sikre lavere pris. 
JF undersøger mulighederne. 

• Der sker kåringer på aftenen som tidligere år (før COVID-19) 

6) Evt. (15 min) Udskiftning af skiltet ”Frøs Café” til andet, gerne med fokus på værdierne fra 
DBU Børneklub. MM har bolden. 
 
Rene orienteringspunkter kan sagtens ske via mail til hele bestyrelsen. 

 


